



## Infinite business potential built on a strong bridge of communications

If you miss an important phone call from a client as a result of a poor telephone system, how much losses will incur upon your business? Can you afford this happen in a fiercely competitive market today?

At PowerTech we understand how crucial it is for a company to be in constant links with its clients, we strive to provide integrated voice communication solutions with the featuring of many different reliable brands of telephone systems in the market and a great emphasis on comprehensive customer service.

Tailoring for the specific communication needs of different customers, PowerTech is able to offer keyline Telephone System (KTS) specially designed for SMEs and Private Automatic Branch Exchange (PABX) for larger corporations.

The telephone systems provided by PowerTech whose fine designs and distinctive functions are user-friendly and flexible. Value-added peripherals such as Call Accounting System, Voice Mail (IVRS) and Video Conferencing, can be easily added to the existing systems. Taking care of all related installation and maintenance work, PowerTech builds you a strong bridge for voice communication on which unlimited business potential can be created.



## The advantages of PowerTech Voice Communication

### Wide-ranging product brands

- While most telecom companies whose choices of telephone systems are limited, PowerTech has the widest selection of telephone systems covering most professional brands in the market. This helps save a lot of your resources which otherwise has to be spent on liaising with various suppliers.

### One-stop service

- A professional one-stop service of sales and after-sales services including design, installation, maintenance of telephone systems, and other peripherals, helping you save time and resources tremendously.

### Professional project management

- A special project manager will be assigned to coordinate the entire voice communications project, which includes liaising with various departments of the customer's company in order to coordinate different requirements, ensuring a completely worry-free service.

### Professional customer service

- Powered by a highly customer-driven spirit, all of us at PowerTech attend to your needs with great enthusiasm, making you feel truly at home.

### Professional engineering teams

- The well-experienced engineering teams at PowerTech have installed over ten thousands telephone systems and built more than a hundred thousand telephone lines. With a great understanding of the customer needs, the PowerTech's engineering teams simply give the best all-rounded support.

# 權訊科技 語音通訊

表現卓越超凡  
助你溝通無間



## 語音通訊力臻完美 助你穩握無盡商機

商場如戰場，有否想過假如因為電話系統性能欠佳而錯失了客戶的重要來電，將會為業務帶來多大損失？

權訊科技深明與客戶連繫無間，方能盡握商機無限，因此網羅市場上多個著名品牌的專業商業電話系統，結合本身全面的客戶服務，致力為你呈獻至為完美的語音通訊系統。

我們既有專為中小企業而設的按鍵電話系統(KTS)，亦有適合大型企業的自動電話交換機(PABX)，切合不同客戶的通訊需要。

各款電話系統不但設計精良，功能出眾，而且安裝簡便，操作容易，加上其他增值附加組件如電話計費系統(Call Accounting System)、語音郵箱(IVRS)，視像會議，以及相關的安裝及維修服務，必能為客戶業務提供優越的語音通訊環境，讓你如虎添翼，商場致勝。



## 權訊科技語音通訊優點

### 網羅廣泛品牌

- 一般電訊公司只會代理兩、三款電話系統，選擇極為有限；權訊科技網羅市面上眾多著名品牌的專業產品，必有一款令你滿意稱心，並且讓你無需再大費周章，為取得不同的服務而聯絡多個供應商。

### 一站式服務

- 提供一站式的專業銷售及售後綜合服務，包括電話系統的設計、安裝、維修，以及其他增值附加組件，助你大大節省時間及資源。

### 專業客戶服務

- 權訊科技的全體員工本著以客為尊的精神，處事細心周到，隨時為你提供賓至如歸的客戶服務。

### 專業工程隊伍

- 我們的資深工程隊伍至今已為客戶安裝了愈萬套電話系統，以及鋪設了總數逾十萬條電話線，最能了解客戶需要。

### 專業項目管理

- 備有專業項目管理人員專責統籌整個有關語音通訊的工程，當中包括聯繫客戶公司內的各個有關部門，照顧及協調各部門的不同需要，確保客戶得享無憂無慮的服務。